

Proč je cukr tak drahý? Stojí skoro dvakrát tolik	6
Online, vitalia.cz, 27. 1. 2023, 8:00	
Nižší DPH potraviny příliš nezlevní	6
Tisk, Právo - Karlovarsko, 27. 1. 2023	
VÝSTAVIŠTĚ ČESKÉ BUDĚJOVICE V ROCE 2023	6
Tisk, MF Dnes - Jižní Čechy - speciál, 27. 1. 2023	
Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele	6
Online, tretiruka.cz, 26. 1. 2023, 12:29	
Vláda chce snížit daň na potraviny. Nezlevníme, zaznívá od potravinářů	6
Tisk, Náš REGION - Česko, 26. 1. 2023	
Vláda chce snížit daň na potraviny...	6
Tisk, Náš REGION - Česko, 26. 1. 2023	
Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele	6
Online, agris.cz, 25. 1. 2023, 12:10	
Mele Beyond Meat z posledního? Přibyla konkurence a rostla inflace, vysvětluje agroreportérka	7
Online, irozhlas.cz, 25. 1. 2023, 6:00	
Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele	7
Online, enviweb.cz, 25. 1. 2023, 1:00	
Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele	7
Online, ekolist.cz, 25. 1. 2023, 0:51	
Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele	7
Online, enviweb.cz, 25. 1. 2023, 0:00	
AK ČR a PK ČR oslovily premiéra	7
Tisk, Zpravodaj AGRObase, 25. 1. 2023	
Není mouka jako mouka	7
Tisk, Týden - speciál, 25. 1. 2023	
Zemědělcům se letos zvýšily náklady o desítky procent a zavedli úsporná opatření	7
Tisk, Zpravodaj AGRObase, 25. 1. 2023	
Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele	7
Online, odpady-online.cz, 24. 1. 2023, 16:50	
Samé lži a žádná práce, to je naše agitace	8
Online, pravdive.eu, 24. 1. 2023, 15:11	
Samé lži a žádná práce, to je naše agitace	8
Online, svobodny-svet.cz, 24. 1. 2023, 14:14	
Chystané změny v DPH se v ceně potravin neprojeví	8
Tisk, Benešovský deník, 24. 1. 2023	
Vláda chce snížit daň na potraviny. Nezlevníme, zaznívá od potravinářů	8
Online, nasregion.cz, 23. 1. 2023, 15:17	
Petr Brandtner: Samé lži a žádná práce, to je naše agitace	8
Online, parlamentnilisty.cz, 23. 1. 2023, 14:27	
Odešel nestor masného průmyslu a našich titulů	8

Tisk, Potravinářský zpravodaj, 23. 1. 2023

Na 5 otázek odpovídá: Ing. Jiří Kopáček, CSc., předseda Českomoravského svazu mlékárenského a výkonný tajemník Sekce pro mléko při Potravinářské komoře České republiky 9

Tisk, Potravinářský zpravodaj, 23. 1. 2023

Potravinářský zpravodaj, číslo 1/2023; str. 1 9

Tisk, Potravinářský zpravodaj, 23. 1. 2023

Změny v DPH se podle Potravinářské komory ČR v ceně potravin příliš neprojeví 9

Online, enviweb.cz, 23. 1. 2023, 11:30

Změny v DPH se podle Potravinářské komory ČR v ceně potravin příliš neprojeví 9

Online, zemedelec.cz, 23. 1. 2023, 11:18

Mimořádné veterinární opatření k tlumení afrického moru prasat v Libereckém kraji: zmírňují se pravidla a proškolení myslivci mají povinnost intenzivně 9

Online, myslivost.cz, 23. 1. 2023, 10:01

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví 9

Online, agris.cz, 23. 1. 2023, 9:10

Snížení DPH se v cenách projeví málo, tvrdí komora 9

Tisk, Pražský deník, 23. 1. 2023

V ceně potravin se snížení DPH podle Potravinářské komory příliš neprojeví 10

Online, nasregion.cz, 22. 1. 2023, 15:00

Změny v DPH se v ceně potravin příliš neprojeví 10

Online, enviweb.cz, 22. 1. 2023, 13:00

Změny v DPH se v ceně potravin příliš neprojeví 10

Online, svethospodarstvi.cz, 22. 1. 2023, 12:35

Potravináři dál lobbují za razantnější snížení DPH u svých produktů 10

Online, newstream.cz, 22. 1. 2023, 11:44

Vláda uvažuje o změnách v DPH. Podle komory se v ceně potravin příliš neprojeví 10

Online, newsbox.cz, 22. 1. 2023, 8:22

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví 10

Online, globe24.cz, 22. 1. 2023, 8:22

Ceny potravin: Komora naznačila, jak se projeví případné změny v DPH 11

Online, eurozpravy.cz, 22. 1. 2023, 8:14

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví 11

Online, investicniweb.cz, 22. 1. 2023, 8:09

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví 11

Online, forexbanka.cz, 22. 1. 2023, 7:40

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví 11

Online, signaltrade.cz, 22. 1. 2023, 7:40

Ceny mléka prepisují rekordy 11

Online, zemedelskytydenik.cz, 20. 1. 2023, 10:30

Potravináři ocenili nejlepší inovace v potravinářství za uplynulý rok 11

Online, forexbanka.cz, 19. 1. 2023, 17:39

Pečlivá volba potravin dokáže zázraky. Jak začít? 11

Online, agris.cz, 19. 1. 2023, 10:30

Potravin y nezlevní. Vláda nedělá dost, říká šéfka potravinářů 11

Televize, Byznys, 19. 1. 2023, 8:41

Potraviny nezlevní. Vláda nedělá dost, říká šéfka potravinářů	12
Online, seznamzpravy.cz, 19. 1. 2023, 8:41	
Co tak ještě přestat jíst?	12
Tisk, Týdeník Echo, 19. 1. 2023	
Mléka do škol ubylo. Potravináři chtějí víc, část dětí ho má jako municí	12
Online, seznamzpravy.cz, 18. 1. 2023, 15:15	
Co tak ještě přestat jíst?	12
Online, echoprime.cz, 18. 1. 2023, 12:05	
Teplá zima zatíla' plodinám neublížila	12
Online, zemedelskytydenik.cz, 17. 1. 2023, 11:05	
Zprávy	12
Televize, Zprávy, 16. 1. 2023, 23:00	
Zdražování pokračuje	12
Televize, HLAVNÍ ZPRÁVY, 16. 1. 2023, 19:18	
POLSKÉ POTRAVINY SE OPĚT DOSTÁVAJÍ KE SLOVU: DŮVOD? CENA! CZ TEST - Svět potravin	13
Online, cz-test.cz, 16. 1. 2023, 12:30	
Co na to vaše peněženka	13
Televize, Co na to vaše peněženka, 15. 1. 2023, 18:20	
Andrej Babiš může být prezident. I Vy jste polistopadový kartel, říká a slibuje, že se změnil	13
Televize, Čestmír Strakatý podcast, 15. 1. 2023, 11:00	
Czech food expo 2023	13
Online, akcr.cz, 13. 1. 2023, 14:50	
Potraviny levnější nebudou. Náklady pořád rostou, nejde to, říkají experti	13
Online, idnes.cz/ekonomika, 13. 1. 2023, 12:26	
Odborný seminář PK: Ekologické a udržitelné aspekty označování na obalech potravin a potravinářská legislativa	13
Online, akcr.cz, 13. 1. 2023, 11:11	
Zprávy	13
Televize, Zprávy, 12. 1. 2023, 23:00	
VIDEO: Kdy se dočkáme levnějších potravin? Možná nikdy, varují odborníci a vysvětlují proč	14
Online, cnn.iprima.cz, 12. 1. 2023, 22:32	
Zprávy	14
Televize, Zprávy, 12. 1. 2023, 21:00	
Co na to vaše peněženka	14
Televize, Co na to vaše peněženka, 12. 1. 2023, 20:25	
Co na to vaše peněženka	14
Televize, Co na to vaše peněženka, 12. 1. 2023, 18:00	
Hasiči musí zlikvidovat 15 % českých nosnic kvůli ptačí chřipce. Hrozí nákaza i lidem?	14
Online, novinykraje.cz, 12. 1. 2023, 9:00	
ČRo Zlín: Zprávy ve 22	14
Rozhlas, ČRo Zlín - Zprávy, 11. 1. 2023, 21:59	
ČRo Ostrava: Zprávy v 15	14
Rozhlas, ČRo Ostrava - Zprávy, 11. 1. 2023, 15:00	
Zprávy	14
Rozhlas, Zprávy, 11. 1. 2023, 14:00	

ČRo Zlín: Zprávy ve 14	15
Rozhlas, ČRo Zlín - Zprávy, 11. 1. 2023, 13:59	
ČRo Karlovy Vary: Zprávy ve 14	15
Rozhlas, ČRo Karlovy Vary - Zprávy, 11. 1. 2023, 13:59	
ČRo Liberec: Zprávy ve 14	15
Rozhlas, ČRo Liberec - Zprávy, 11. 1. 2023, 13:59	
ČRo Plzeň: Zprávy ve 14	15
Rozhlas, ČRo Plzeň - Zprávy, 11. 1. 2023, 13:59	
Názory a argumenty	15
Rozhlas, Názory a argumenty, 11. 1. 2023, 13:34	
Odpolední Radiožurnál	15
Rozhlas, Odpolední Radiožurnál, 11. 1. 2023, 13:32	
Odborný seminář PK: Ekologické a udržitelné aspekty označování na obalech potravin a potravinářská legislativa	15
Online, bezpečnostpotravin.cz, 11. 1. 2023, 12:52	
Hlavní zprávy	16
Rozhlas, Hlavní zprávy, 11. 1. 2023, 12:00	
Velká Británie se má stát předním světovým výrobcem laboratorně vyráběného masa	16
Online, potravinyinfo.cz, 10. 1. 2023, 9:00	
Vejce nad zlato. Proč v USA vystřelila jejich cena a čeká to i Česko?	16
Online, forbes.cz, 10. 1. 2023, 3:24	
Velká Británie se má stát předním světovým výrobcem laboratorně vyráběného masa	16
Online, agris.cz, 9. 1. 2023, 16:01	
Velká Británie se má stát předním světovým výrobcem laboratorně vyráběného masa	16
Online, potravinyinfo.cz, 9. 1. 2023, 10:22	
Než firma obnoví chov slepic na Tachovsku, potrvá to alespoň půl roku	16
Online, forbes.cz, 6. 1. 2023, 18:00	
Studio ČT24: 6. leden	16
Televize, Studio ČT24, 6. 1. 2023, 15:03	
Studio ČT24	17
Televize, Studio ČT24, 6. 1. 2023, 15:03	
Cena vajec roste. Existují náhražky, se kterými zvládnete moučník i míchanici	17
Online, znojemsky.denik.cz, 6. 1. 2023, 14:21	
Zprávy	17
Televize, Zprávy, 6. 1. 2023, 14:00	
Zprávy Plus	17
Televize, Zprávy PLUS, 6. 1. 2023, 13:30	
Zprávy ve 12: 6. leden	17
Televize, Zprávy ve 12, 6. 1. 2023, 12:00	
Polední zprávy	17
Televize, Polední zprávy, 6. 1. 2023, 11:55	
Studio ČT24	18
Televize, Studio ČT24, 6. 1. 2023, 9:00	
Právě dnes	18
Televize, TV Prima - další pořady, 6. 1. 2023, 9:00	

Studio ČT24: 6. leden	18
Televize, Studio ČT24, 6. 1. 2023, 9:00	
Další věc, která prodrazdí potraviny. Výrobci zaplatí za petky v příkopu	18
Online, seznamzpravy.cz, 6. 1. 2023, 8:41	
Maso je historicky základní potravinou člověka	18
Online, retailnews.cz, 6. 1. 2023, 0:00	
Pestovatelé mají velké očekávání od plánu agropolitiky Evropské unie, podíleli se na jeho tvorbě	18
Online, energy-hub.cz, 5. 1. 2023, 14:25	
Pestovatelé mají velké očekávání od plánu agropolitiky Evropské unie, podíleli se na jeho tvorbě	18
Online, cz.energyhub.eu, 5. 1. 2023, 14:25	
Byznys na Rádiu Z	19
Rozhlas, Byznys na Rádiu Z, 5. 1. 2023, 12:00	
Velkochof na Tachovsku musí utratit tři čtvrtě milionu slepic. Výpadek se může projevit na ceně vajec	19
Online, irozhlas.cz, 5. 1. 2023, 10:07	
Interview Martina Kováře	19
Rozhlas, Interview Martina Kováře, 5. 1. 2023, 9:30	
Ranní Radiožurnál	19
Rozhlas, Ranní Radiožurnál, 5. 1. 2023, 8:06	
Ráno na Rádiu Z	19
Rozhlas, Ráno na Rádiu Z, 5. 1. 2023, 6:00	
ČRo Plzeň: Zprávy v 5	19
Rozhlas, ČRo Plzeň - Zprávy, 5. 1. 2023, 4:58	
Zprávy	19
Rozhlas, Zprávy, 5. 1. 2023, 0:00	
ČRo Karlovy Vary: Zprávy v 19	20
Rozhlas, ČRo Karlovy Vary - Zprávy, 4. 1. 2023, 19:00	
Hlavní zprávy	20
Rozhlas, Hlavní zprávy, 4. 1. 2023, 18:00	
Deník - příloha Východní Morava; str. 31	20
Tisk, Deník - příloha Východní Morava, 4. 1. 2023	
Zveřejnění Metodiky kontroly zdraví zvířat a nařízené vakcinace na rok 2023 (foodnet.cz)	20
Online, svetmyslivosti.cz, 3. 1. 2023, 8:39	
Následky užívání kratomu, aneb Moderní návykové látky mezi nezletilými	20
Tisk, Týdeník Kroměřížska, 3. 1. 2023	
Co na to vaše peněženka	20
Televize, Co na to vaše peněženka, 2. 1. 2023, 15:20	
AK ČR a PK ČR oslovily premiéra	20
Tisk, Zemědělec, 2. 1. 2023	
Značení se odložilo	21
Tisk, Zemědělec, 2. 1. 2023	
Ceny potravin ještě dál porostou. Jeden se odvolává na druhého	21
Online, asz.cz, 2. 1. 2023, 12:08	
Víkendový Ranní Radiožurnál	21
Rozhlas, Ranní Radiožurnál, 31. 12. 2022, 6:32	

Proč je cukr tak drahý? Stojí skoro dvakrát tolik

27. 1. 2023, 8:00, Zdroj: [vitalia.cz](#), Vydavatel: Internet Info, s.r.o., Autor: Kateřina Čepelíková, Sentiment: Ambivalentní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 43 013 GRP: 0,48 OTS: 0,00

... zisků agrobaronům to, co od ministra této vlády očekávají,“ říká ředitel SOČR. Komora: Reakce svazu je nepřiměřená Ostré výroky Tomáše Prouzy nezůstaly bez odezvy. Reagovala na ně i **Potravinářská komora** (PK), která je považuje za nepřiměřené a dotaz ministra zemědělství zcela namíste. „Vzhledem k tomu, že ČSÚ udává cenu průmyslových výrobců cukru za prosinec...

Nižší DPH potraviny příliš nezlevní

27. 1. 2023, Zdroj: [Právo - Karlovarsko](#), Strana: 13, Vydavatel: BORGIS a.s., Autor: Jakub Svoboda, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová, Další zdroje: [Právo - Jižní Morava](#), [Právo - Jižní Čechy](#), [Právo - Liberecký kraj](#), [Právo - Olomoucko a Zlínsko](#), [Právo - Plzeňsko](#), [Právo - Praha a Střední Čechy](#), [Právo - Severní Morava](#), [Právo - Vysočina](#), [Právo - Východní Čechy](#), [Právo - Ústecko](#)

Dosah: 140 000 GRP: 1,56 OTS: 0,02

... sjednocení snížené sazby DPH do jedné, což by mělo mírně srazit zdanění všech potravin s výjimkou kojenecké výživy nebo surovin určených k výrobě potravin pro lidi s celiakií a fenylketonurií, které jsou nyní v 10procentní sazbě. Sousední státy s nižšími sazbami Ani podle **Potravinářské komory** se ale případné snížení DPH na potraviny z 15 procent na 13 nebo 14...

VÝSTAVIŠTĚ ČESKÉ BUDĚJOVICE V ROCE 2023

27. 1. 2023, Zdroj: [MF Dnes - Jižní Čechy - speciál](#), Strana: 9, Vydavatel: MAFRA, a.s., Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 25 772 GRP: 0,29 OTS: 0,00

... CZECH FOOD EXPO, který bude propagovat kvalitní české potraviny a nápoje. V rámci čtyřdenního prodejního veletrhu se můžou návštěvníci těšit na atraktivní doprovodný program v podobě kuchařských show nebo tematických workshopů. CZECH FOOD EXPO významně podporuje Ministerstvo zemědělství, **Potravinářská komora ČR**, Agrární komora ČR a SZIF. SUMMER PARK - FESTIVAL...

Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele

26. 1. 2023, 12:29, Zdroj: [tretiruka.cz](#), Vydavatel: "České ekologické manažerské centrum, z.s.", Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 145 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...-kom, která v v Česku zajišťuje systém třídění a recyklace odpadu. Firmám ukládá hradit náklady na úklid zákon o jednorázových plastech platný od ledna 2023. Opatření kritizuje **Potravinářská komora ČR**, která nesouhlasí s nastavením systému a prosazuje odklad placení poplatků. Více ZDE ...

Vláda chce snížit daň na potraviny. Nezlevníme, zaznívá od potravinářů

26. 1. 2023, Zdroj: [Náš REGION - Česko](#), Strana: 1, Vydavatel: A 11 s.r.o., Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová

Dosah: 1 500 000 GRP: 16,67 OTS: 0,17

... Stanjura ještě rozhodnuto není, návrh chce mít hotový na jaře. Nestíhají zdrazovat Snížení DPH na potraviny se ale podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. „Vláda malým a středním firmám nepřiznala žádné kompenzace, takže většina potravinářů ještě ani nestačila promítnout všechny zvýšené náklady do cen konečných výrobků,“ uvedla...

Vláda chce snížit daň na potraviny...

26. 1. 2023, Zdroj: [Náš REGION - Česko](#), Strana: 3, Vydavatel: A 11 s.r.o., Autor: ČTK, sto, Sentiment: Ambivalentní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 1 500 000 GRP: 16,67 OTS: 0,17

... kontrola Například v Německu, Rakousku nebo na Slovensku je daň deset procent i méně. Polsko má stále nulovou sazbu. Podle **potravinářské komory** kvůli nižší DPH na potraviny klesá konkurenceschopnost českých výrobců. Prezident Agrární komory Jan Doležal poznamenal, že podobnou cestou jako Polsko se vydalo Španělsko. „Podobný krok by pomohl k zajištění kvalitních a...

Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele

25. 1. 2023, 12:10, Zdroj: [agris.cz](#), Vydavatel: Česká zemědělská univerzita v Praze, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 541 GRP: 0,01 OTS: 0,00

... společnosti Eko-kom, která v v Česku zajišťuje systém třídění a recyklace odpadu. Firmám ukládá hradit náklady na úklid zákon o jednorázových plastech platný od ledna 2023. Opatření kritizuje **Potravinářská komora ČR**, která nesouhlasí s nastavením systému a prosazuje odklad placení poplatků. Povinnost hradit náklady spojené s úklidem ze zákona ukládá výrobcům...

Mele Beyond Meat z posledního? Přibyla konkurence a rostla inflace, vysvětluje agroreportérka

25. 1. 2023, 6:00, Zdroj: [irozhlas.cz](#), Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Autor: Matěj Skalický, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 212 578 GRP: 2,36 OTS: 0,02

... rádi, kdyby se toho ujala Evropská unie a řešila to na celoevropské úrovni.“ Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory** (ČRo Plus, 4. 10. 2022) Zmínila jste už před chvílí tofu, teď sójovou, hrachovou bílkovinu. Z čeho se to tedy vlastně skládá? Z různých druhů rostlinných proteinů, které tvoří tu směs, tu placku? Většinou je v takových výrobcích voda...

Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele

25. 1. 2023, 1:00, Zdroj: [enviweb.cz](#), Vydavatel: EnviWeb s.r.o., Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 2 698 GRP: 0,03 OTS: 0,00

... Česku zajišťuje systém třídění a recyklace odpadu. Firmám ukládá hradit náklady na úklid zákon o jednorázových plastech platný od ledna 2023. Opatření kritizuje **Potravinářská komora ČR**, která nesouhlasí s nastavením systému a prosazuje odklad placení poplatků. Celý článek: <https://www.enviweb.cz/124072>

Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele

25. 1. 2023, 0:51, Zdroj: [ekolist.cz](#), Vydavatel: BEZK, z.s., Autor: ČTK, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 10 000 GRP: 0,11 OTS: 0,00

... úklidem volně pohozených odpadků, sdělila Lucie Müllerová, mluvčí společnosti Eko-kom, která v v Česku zajišťuje systém třídění a recyklace odpadu. Firmám ukládá hradit náklady na úklid zákon o jednorázových plastech platný od ledna 2023. Opatření kritizuje **Potravinářská komora ČR**, která nesouhlasí s nastavením systému a prosazuje odklad placení poplatků...

Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele

25. 1. 2023, 0:00, Zdroj: [enviweb.cz](#), Vydavatel: EnviWeb s.r.o., Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 2 698 GRP: 0,03 OTS: 0,00

...-kom, která v v Česku zajišťuje systém třídění a recyklace odpadu. Firmám ukládá hradit náklady na úklid zákon o jednorázových plastech platný od ledna 2023. Opatření kritizuje **Potravinářská komora ČR**, která nesouhlasí s nastavením systému a prosazuje odklad placení poplatků. 25. ledna 2023 Odpady <https://www.enviweb.cz/124072> Firmy, které na trh uvádí jednorázové...

AK ČR a PK ČR oslovily premiéra

25. 1. 2023, Zdroj: [Zpravodaj AGRObase](#), Strana: 8, Vydavatel: Agrární komora České republiky, Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, PK ČR, Dana Večeřová
Dosah: 10 000 GRP: 0,11 OTS: 0,00

...AK ČR a PK ČR oslovily premiéra V návaznosti na společné prosincové pracovní setkání prezidia Agrární komory České republiky a Výkonné rady **Potravinářské komory České republiky** a v návaznosti na jednání profesních komor dne 19. května 2022 na Úřadu vlády k extrémnímu nárůstu cen vstupů, se Jan Doležal, prezident AK ČR, a Dana Večeřová, prezidentka PK ČR...

Není mouka jako mouka

25. 1. 2023, Zdroj: [Týden - speciál](#), Strany: 20, 21, 22, 23, 24, 25, Vydavatel: EMPRESA MEDIA, a.s., Autor: Jitka Lubojacká, Sentiment: Ambivalentní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 133 500 GRP: 1,48 OTS: 0,01

... specifickou oříškovou chuť. Věříme, že naši spotřebitelé si zaslouží kvalitu, do níž se rozhodli investovat, a jsme v tématu špaldy proto i dost aktivní. Snažíme se situaci s chybějící legislativou zlepšit – jsme v kontaktu s **Potravinářskou komorou ČR** a komunikujeme v tomto směru podle potřeby s ministerstvem zemědělství i se Státní potravinářskou inspekcí. Byli...

Zemědělcům se letos zvýšily náklady o desítky procent a zavedli úsporná opatření

25. 1. 2023, Zdroj: [Zpravodaj AGRObase](#), Strany: 20, 21, Vydavatel: Agrární komora České republiky, Autor: Barbora Pánková, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 10 000 GRP: 0,11 OTS: 0,00

... zemědělců na konkurenčním evropském trhu. Agrární komora České republiky a **Potravinářská komora České republiky** proto vyzvaly v otevřeném dopise 13. prosince premiéra Petra Fialu k jednání. Následkem obrovského růstu nákladů v zemědělské prvovýrobě přistoupilo podle průzkumu přes 80 % podniků k úsporným opatřením a stejný počet respondentů v nich plánuje pokračovat...

Firmy používající jednorázové plasty přispějí obcím 5,40 Kč za každého obyvatele

24. 1. 2023, 16:50, Zdroj: [odpady-online.cz](#), Vydavatel: **Profi Press s.r.o.**, Autor: **Anna Soldátová**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**
Dosah: 255 GRP: 0,00 OTS: 0,00

... od ledna 2023. Opatření kritizuje **Potravinářská komora ČR**, která nesouhlasí s nastavením systému a prosazuje odklad placení poplatků. Povinnost hradit náklady spojené s úklidem ze zákona ukládá výrobcům vybraných plastových výrobků uzavřít smlouvy o úhradě nákladů s minimálně 30 procenty obcí, ve kterých zároveň žije minimálně 30 procent obyvatel ČR...

Samé lži a žádná práce, to je naše agitace

24. 1. 2023, 15:11, Zdroj: [pravdivě.eu](#), Vydavatel: **Pravdivě.eu**, Sentiment: **Ambivalentní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Dana Večeřová
Dosah: 4 992 GRP: 0,06 OTS: 0,00

...), v níž nezasedá ani jeden ekonom. Tak co chcete! Dobře věc shrnula v řadě příspěvků na Facebooku i v médiích šéfka **Potravinářské komory** Ing. Dana Večeřová. Už počátkem prosince řekla Mladé frontě Dnes: „Celkové poplatky se za poslední dva roky navýšily až čtyřnásobně oproti původním poplatkům. Výrobcům jsou neustále na bedra nakládány další a další náklady...

Samé lži a žádná práce, to je naše agitace

24. 1. 2023, 14:14, Zdroj: [svobodny-svet.cz](#), Sentiment: **Ambivalentní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Dana Večeřová
Dosah: 1 710 GRP: 0,02 OTS: 0,00

... předcházející), v níž nezasedá ani jeden ekonom. Tak co chcete! Dobře věc shrnula v řadě příspěvků na Facebooku i v médiích šéfka **Potravinářské komory** Ing. Dana Večeřová. Už počátkem prosince řekla Mladé frontě Dnes: „Celkové poplatky se za poslední dva roky navýšily až čtyřnásobně oproti původním poplatkům. Výrobcům jsou neustále na bedra nakládány další a další...

Chystané změny v DPH se v ceně potravin neprojeví

24. 1. 2023, Zdroj: **Benešovský deník**, Strana: 11, Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s.**, Sentiment: **Ambivalentní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Helena Kavanová, Další zdroje: **Berounský deník**, **Blanenský deník**, **Boleslavský deník**, **Brněnský deník**, **Bruntálský a Krnovský deník**, **Břeclavský deník**, **Chebský deník**, **Chomutovský deník**, **Chrudimský deník**, **Domažlický deník**, **Děčínský deník**, **Frydecko-místecký a Třinecký deník**, **Havlíčkobrodský deník**, **Hodonínský deník**, **Hradecký deník**, **Jablonecký deník**, **Jihlavský deník**, **Jindřichohradecký deník**, **Jičínský deník**, **Karlovarský deník**, **Karvinský deník**, **Kladenský deník**, **Klatovský deník**, **Kolínský deník**, **Krkonoský deník**, **Kroměřížský deník**, **Kutnohorský deník**, **Liberecký deník**, **Litoměřický deník**, **Moravskoslezský deník**, **Mostecký deník**, **Mělnický deník**, **Novojičínský deník**, **Nymburský deník**, **Náchodský deník**, **Olomoucký deník**, **Opavský a Hlučinský deník**, **Orlický deník**, **Pardubický deník**, **Pelhřimovský deník**, **Plzeňský deník**, **Prachatický deník**, **Pražský deník**, **Prostějovský deník**, **Písecký deník**, **Přerovský a Hranický deník**, **Příbramský deník**, **Rakovnický deník**, **Rokycanský deník**, **Rychnovský deník**, **Slovácký deník**, **Sokolovský deník**, **Strakonický deník**, **Svitavský deník**, **Tachovský deník**, **Teplický deník**, **Táborský deník**, **Třebíčský deník**, **Valašský deník**, **Vyškovský deník**, **Zlínský deník**, **Znojemský deník**, **Ústecký deník**, **Českobudějovický deník**, **Českokrumlovský deník**, **Českolipský deník**, **Šumperský a Jesenický deník**, **Žatecký a Lounský deník**, **Žďárský deník**
Dosah: 542 613 GRP: 6,03 OTS: 0,06

...Chystané změny v DPH se v ceně potravin neprojeví ČR Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. Řekla to mluvčí komory Helena Kavanová. „Na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se stoupajícími náklady na obaly, tlakem na růst...

Vláda chce snížit daň na potraviny. Nezlevníme, zaznívá od potravinářů

23. 1. 2023, 15:17, Zdroj: [nasregion.cz](#), Vydavatel: **A 11 s.r.o.**, Autor: **Jan Stoll**, Sentiment: **Ambivalentní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Helena Kavanová
Dosah: 89 840 GRP: 1,00 OTS: 0,01

... **Potravinářská komora ČR** dala dopředu najevo, že potraviny nezlevní určitě. Cílem úpravy sazeb daně z přidané hodnoty, o níž uvažuje vláda, není naplnit státní kasu z peněženek lidí. „Případné změny sazeb DPH budou rozpočtově neutrální. Určitě nejde o snahu snižovat deficity,“ řekl ministr financí Zbyněk Stanjura (ODS). Podle něj by při sazbě ve výši 13 procent schodek...

Petr Brandtner: Samé lži a žádná práce, to je naše agitace

23. 1. 2023, 14:27, Zdroj: [parlamentnilisty.cz](#), Vydavatel: **OUR MEDIA a.s.**, Sentiment: **Ambivalentní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Dana Večeřová
Dosah: 191 935 GRP: 2,13 OTS: 0,02

... neschopnosti vládních ekonomů. Ale bodejť. Dnešní vláda (včetně Pirátů, samosebou), je první od roku 1989 (ale i za léta předcházející), v níž nezasedá ani jeden ekonom. Tak co chcete! Dobře věc shrnula v řadě příspěvků na Facebooku i v médiích šéfka **Potravinářské komory** Ing. Dana Večeřová. Už počátkem prosince řekla Mladé frontě Dnes: „Celkové poplatky se za...

Odešel nestor masného průmyslu a našich titulů

23. 1. 2023, Zdroj: **Potravinářský zpravodaj**, Strana: 7, Vydavatel: **AGRAL s.r.o.**, Autor: **František Kruntorád**, Sentiment: **Neutrální**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**

..., které určitý čas vycházely i jako čtrnáctidenník. V roce 1995 jsem od něj vydávání převzal do nově založené společnosti AGRAL s. r. o. V těchto dnech je to přesně 28 let. Další titul Potravinářský zpravodaj v roce 2000, který vycházel první roky jako oficiální list **Potravinářské komory**, a časopis Potravinářská Revue v květnu 2004, zahájený na počest našeho...

Na 5 otázek odpovídá: Ing. Jiří Kopáček, CSc., předseda Českomoravského svazu mlékárenského a výkonný tajemník Sekce pro mléko při Potravinářské komoře České republiky

23. 1. 2023, Zdroj: **Potravinářský zpravodaj**, Strana: 4, Vydavatel: **AGRAL s.r.o.**, Autor: **František Kruntorád**, Sentiment: **Neutrální**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**

...Na 5 otázek odpovídá: Ing. Jiří Kopáček, CSc., předseda Českomoravského svazu mlékárenského a výkonný tajemník Sekce pro mléko při **Potravinářské komoře České republiky** Rubrika: rozhovor 1. Jak čeští mlékaři zvládli složitý hospodářský rok 2022 a dařilo se jim vůbec plnit cíle, které si pro tento rok naplánovali? Předně je potřeba říci, že Českomoravský...

Potravinářský zpravodaj, číslo 1/2023; str. 1

23. 1. 2023, Zdroj: **Potravinářský zpravodaj**, Strana: 1, Vydavatel: **AGRAL s.r.o.**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **PK ČR**

...Potravinářský zpravodaj, číslo 1/2023; str. 1 Potravinářský zpravodaj Číslo 1 • Ročník XXIV. • 23. ledna 2023 Vážení čtenáři, na straně 7 odpovídá na 5 otázek Ing. Jiří Kopáček, CSc., předseda ČSZM a výkonný tajemník Sekce pro mléko při **PK ČR** Pokračování na str. 3 ...

Změny v DPH se podle Potravinářské komory ČR v ceně potravin příliš neprojeví

23. 1. 2023, 11:30, Zdroj: **enviweb.cz**, Vydavatel: **EnviWeb s.r.o.**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**

Dosah: 2 698 GRP: 0,03 OTS: 0,00

...Změny v DPH se podle **Potravinářské komory ČR** v ceně potravin příliš neprojeví Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských [...] Celý článek:

<https://zemedelec.cz/zmeny-v-dph-se-podle-potravinarske-komory-cr-v-cene-potravin-prilis-neprojevi/> Zdroj: Zemědělec Autor: Envi...

Změny v DPH se podle Potravinářské komory ČR v ceně potravin příliš neprojeví

23. 1. 2023, 11:18, Zdroj: **zemedelec.cz**, Vydavatel: **Profi Press s.r.o.**, Autor: **Oldřich Přibík**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Helena Kavanová

Dosah: 292 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...Změny v DPH se podle **Potravinářské komory ČR** v ceně potravin příliš neprojeví Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. Řekla to mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se stoupajícími...

Mimořádné veterinární opatření k tlumení afrického moru prasat v Libereckém kraji: zmírňují se pravidla a proškolení myslivci mají povinnost intenzivně

23. 1. 2023, 10:01, Zdroj: **myslivost.cz**, Vydavatel: **Myslivost, s.r.o.**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **foodnet cz**

Dosah: 3 028 GRP: 0,03 OTS: 0,00

...Mimořádné veterinární opatření k tlumení afrického moru prasat v Libereckém kraji: zmírňují se pravidla a proškolení myslivci mají povinnost intenzivně 23.1.2023 **foodnet.cz** 23. leden 2023 Krajská veterinární správa pro Liberecký kraj nově vydala mimořádné veterinární opatření (MVO). Stanovuje povinnosti uživatelům honiteb (myslivcům) a dalším osobám...

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví

23. 1. 2023, 9:10, Zdroj: **agris.cz**, Vydavatel: **Česká zemědělská univerzita v Praze**, Autor: **ČTK**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Helena Kavanová

Dosah: 541 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Změny v DPH se podle **Potravinářské komory** v ceně potravin příliš neprojeví 23.01.2023 | **ceskenoviny.cz** Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. ČTK to řekla mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se...

Snížení DPH se v cenách projeví málo, tvrdí komora

23. 1. 2023, Zdroj: **Pražský deník**, Strana: 5, Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s.**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Helena Kavanová, Další zdroje: **Benešovský deník**, **Berounský deník**, **Blanenský deník**, **Boleslavský deník**, **Brněnský deník**, **Bruntálský a Krnovský deník**, **Břeclavský deník**, **Chebský deník**, **Chomutovský deník**, **Chrudimský deník**, **Domažlický deník**, **Děčínský deník**, **Frýdecko-místecký a Třínecký deník**, **Havlíčkobrodský deník**, **Hodonínský deník**, **Hradecký deník**, **Jablonecký deník**, **Jihlavský deník**, **Jindřichohradecký deník**, **Jičínský deník**, **Karlovarský deník**, **Karvinský deník**, **Kladenský deník**, **Klatovský deník**, **Kolínský deník**, **Krkonoský deník**, **Kroměřížský deník**, **Kutnohorský deník**, **Liberecký deník**, **Litoměřický deník**, **Moravskoslezský deník**, **Mostecký deník**, **Mělnický deník**, **Novojičínský deník**, **Nymburský deník**, **Náchodský deník**, **Olomoucký deník**, **Opavský a Hlučínský deník**, **Orlícký deník**, **Pardubický deník**, **Pelhřimovský deník**, **Plzeňský**

deník, Prachatický deník, Prostějovský deník, Písecký deník, Přerovský a Hranický deník, Příbramský deník, Rakovnický deník, Rokycanský deník, Rychnovský deník, Slovácký deník, Sokolovský deník, Strakonický deník, Svitavský deník, Tachovský deník, Teplický deník, Tábořský deník, Třebíčský deník, Valašský deník, Vyškovský deník, Zlínský deník, Znojemský deník, Ústecký deník, Českobudějovický deník, Českokrumlovský deník, Českolipský deník, Šumperský a Jesenický deník, Zatecký a Lounský deník, Žďárský deník

Dosah: 542 613 GRP: 6,03 OTS: 0,06

...Snížení DPH se v cenách projeví málo, tvrdí komora Praha – Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle **Potravinářské komory České republiky** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. Řekla to mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se stoupajícími...

V ceně potravin se snížení DPH podle Potravinářské komory příliš neprojeví

22. 1. 2023, 15:00, Zdroj: nasregion.cz , Vydavatel: A 11 s.r.o., Autor: Doris Drienová, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová

Dosah: 89 840 GRP: 1,00 OTS: 0,01

...V ceně potravin se snížení DPH podle **Potravinářské komory** příliš neprojeví Zdroj: Pixabay Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví, řekla mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se...

Změny v DPH se v ceně potravin příliš neprojeví

22. 1. 2023, 13:00, Zdroj: enviweb.cz , Vydavatel: EnviWeb s.r.o., Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 2 698 GRP: 0,03 OTS: 0,00

...Změny v DPH se v ceně potravin příliš neprojeví Snížení DPH na potraviny ze současných 15 % na 13 nebo 14 % se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. Celý článek:

<https://svethospodarstvi.cz/ekonomika/zmeny-v-dph-se-v-cene-potravin-prilis-neprojevi/> Zdroj: Svět hospodářství Autor: EnviWeb.cz - zpravodajství o...

Změny v DPH se v ceně potravin příliš neprojeví

22. 1. 2023, 12:35, Zdroj: svethospodarstvi.cz , Vydavatel: SH media, spol. s r.o., Autor: Jan Ferenc, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová

Dosah: 1 200 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Změny v DPH se v ceně potravin příliš neprojeví Snížení DPH na potraviny ze současných 15 % na 13 nebo 14 % se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. ČTK to řekla mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se stoupajícími náklady na obaly, tlakem na růst mezd...

Potravináři dál lobují za razantnější snížení DPH u svých produktů

22. 1. 2023, 11:44, Zdroj: newstream.cz , Vydavatel: newstream agency a.s., Autor: ČTK, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová

Dosah: 28 697 GRP: 0,32 OTS: 0,00

...Potravináři dál lobují za razantnější snížení DPH u svých produktů Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. Mluvčí komory Helena Kavanová uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se stoupajícími náklady na obaly...

Vláda uvažuje o změnách v DPH. Podle komory se v ceně potravin příliš neprojeví

22. 1. 2023, 8:22, Zdroj: newsbox.cz , Vydavatel: INCORP a.s., Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová

Dosah: 3 880 GRP: 0,04 OTS: 0,00

...Vláda uvažuje o změnách v DPH. Podle komory se v ceně potravin příliš neprojeví Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. ČTK to řekla mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se...

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví

22. 1. 2023, 8:22, Zdroj: globe24.cz , Vydavatel: INCORP a.s., Autor: ČTK, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová

Dosah: 15 661 GRP: 0,17 OTS: 0,00

...Změny v DPH se podle **Potravinářské komory** v ceně potravin příliš neprojeví Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle **Potravinářské komory ČR** ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. ČTK to řekla mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se...

Ceny potravin: Komora naznačila, jak se projeví případné změny v DPH

22. 1. 2023, 8:14, Zdroj: [eurozpravy.cz](#), Vydavatel: INCORP a.s., Autor: ČTK, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová
Dosah: 106 051 GRP: 1,18 OTS: 0,01

...Ceny potravin: Komora naznačila, jak se projeví případné změny v DPH ČTK Twitter Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle Potravinářské komory ČR ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. ČTK to řekla mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se...

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví

22. 1. 2023, 8:09, Zdroj: [investicniweb.cz](#), Vydavatel: Investicniweb s.r.o., Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová
Dosah: 7 212 GRP: 0,08 OTS: 0,00

...Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle Potravinářské komory ČR ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. ČTK to řekla mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se...

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví

22. 1. 2023, 7:40, Zdroj: [forexbanka.cz](#), Vydavatel: Ing.Josef Kadraba, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová
Dosah: 802 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví Praha – Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle Potravinářské komory ČR ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. ČTK to řekla mluvčí komory Helena Kavanová. Uvedla, že na ceny stále tlačí vysoká inflace a firmy se také musí potýkat se...

Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví

22. 1. 2023, 7:40, Zdroj: [signaltrade.cz](#), Vydavatel: SIGNAL TRADE s.r.o., Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 335 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...Změny v DPH se podle Potravinářské komory v ceně potravin příliš neprojeví Datum: 22.1.2023 07:40 Zdroj: Finanční noviny Praha - Snížení DPH na potraviny ze současných 15 procent na 13 nebo 14 procent se podle Potravinářské komory ČR ve spotřebitelských cenách příliš neprojeví. ČTK to řekla mluvčí... ..

Ceny mléka prepisují rekordy

20. 1. 2023, 10:30, Zdroj: [zemedelskytydenik.cz](#), Vydavatel: Profi Press s.r.o., Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 319 GRP: 0,00 OTS: 0,00

... poľnohospodárskej a potravinárskej komory Marián Šolty. Analytici pritom predpokladajú, že ceny tovarov a služieb budú rásť aj v roku 2023. Jana Holéciová, hovorkyňa SPPK Autor: zdenekmakovicka ...

Potravináři ocenili nejlepší inovace v potravinářství za uplynulý rok

19. 1. 2023, 17:39, Zdroj: [forexbanka.cz](#), Vydavatel: Ing.Josef Kadraba, Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 692 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Potravináři ocenili nejlepší inovace v potravinářství za uplynulý rok Potravináři ocenili nejlepší inovace v potravinářství. Informovala o tom ředitelka Potravinářské komory Slovenska (PKS) Jana Venhartová. Přiblížila, že PKS zorganizovala v roce 2022 pátý ročník soutěže, kterou oceňuje nejlepší inovace, reformulace potravin, ale aj projekty...

Pečlivá volba potravin dokáže zázraky. Jak začít?

19. 1. 2023, 10:30, Zdroj: [agris.cz](#), Vydavatel: Česká zemědělská univerzita v Praze, Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 466 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Pečlivá volba potravin dokáže zázraky. Jak začít? 19.01.2023 | Potravinářská komora Kdo rozhoduje o tom, jak kvalitní, čerstvé a chutné budeme mít potraviny v obchodech? Přeče my! Jaká je poptávka, taková je nabídka. Pojďme začít více přemýšlet o tom, podle čeho vybíráme ovoce, zeleninu, pečivo, sýry, maso apod. Sledujme obaly, kde zjistíme např. původ...

Potraviny nezlevní. Vláda nedělá dost, říká šéfka potravinářů

19. 1. 2023, 8:41, Pořad: **Byznys**, Stanice: **Televize Seznam**, Sentiment: **Neutrální**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová**

...Potraviny nezlevní. Vláda nedělá dost, říká šéfka potravinářů Řada rodinných firem zkrachovala, podniky zavírají pobočky. Ke zlevnění potravin není jediný důvod, když náklady tak rostou. „Vláda pro potravinářský sektor nedělá dost,“ kritizuje Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory**. Pořad: Byznys ...

Potraviny nezlevní. Vláda nedělá dost, říká šéfka potravinářů

19. 1. 2023, 8:41, Zdroj: **seznamzpravy.cz**, Vydavatel: **Seznam.cz, a.s.**, Autor: **Silvie Friedmannová**, Sentiment: **Pozitivní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová**
Dosah: 1 702 492 GRP: 18,92 OTS: 0,19

...Potraviny nezlevní. Vláda nedělá dost, říká šéfka potravinářů „Potraviny nemohou zlevňovat, když všechny náklady prudce stoupají.“ Hostem SZ Byznys byla Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory**. Řada rodinných firem zkrachovala, podniky zavírají pobočky. Ke zlevnění potravin není jediný důvod, když náklady tak rostou. „Vláda pro potravinářský...

Co tak ještě přestat jíst?

19. 1. 2023, Zdroj: **Týdeník Echo**, Strany: 32, 33, 34, 35, Vydavatel: **Echo Media a.s.**, Autor: **Alžběta Bublanová**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová**
Dosah: 15 000 GRP: 0,17 OTS: 0,00

... **komora ČR** před několika měsíci potvrdila spolupráci s Ministerstvem zdravotnictví ČR podpisem Deklarace ke zdravému životnímu stylu. Cílem je, aby si každý sám byl vědom toho, že své zdraví může ovlivnit stravovacími návyky. Stoupá počet těch, kteří chtějí vědět, co jíst,“ informuje mluvčí **Potravinářské komory ČR** Helena Kavanová a dodává, že se zlepšuje kvalita...

Mléka do škol ubylo. Potravináři chtějí víc, část dětí ho má jako municí

18. 1. 2023, 15:15, Zdroj: **seznamzpravy.cz**, Vydavatel: **Seznam.cz, a.s.**, Autor: **Josef Mačí**, Sentiment: **Neutrální**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová**
Dosah: 1 702 492 GRP: 18,92 OTS: 0,19

... zásobuje děti chutnými a nutričně hodnotnými potravinami, ale napomáhá i vzdělávání v oblasti výživy a výživové gramotnosti a zdravého životního stylu,“ upozorňuje mluvčí **Potravinářské komory** Helena Kavanová. Také Ministerstvo zemědělství by rádo v nadcházejícím školním roce opět projekt rozšířilo i o žáky druhého stupně, jako tomu bylo v minulosti. „Již nyní je...

Co tak ještě přestat jíst?

18. 1. 2023, 12:05, Zdroj: **echoprime.cz**, Vydavatel: **Echo Media a.s.**, Autor: **Alžběta Bublanová, Alžběta Bublanová**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová**
Dosah: 952 GRP: 0,01 OTS: 0,00

... fastfoodu hamburger a smažené hranolky, tak nás to nezabije,“ dodává Zuzana Douchová. Výživoví odborníci nedělí potraviny na zdravé a nezdravé, rozhodující je jejich množství. Kult zdravého jídla Zdravá výživa se dostala i do supermarketů, tam se vedle regálů se salámy objevily boxy veganských pomazánek. „**Potravinářská komora ČR** před několika měsíci potvrdila...

Teplá zima zatiaľ plodínám neublížila

17. 1. 2023, 11:05, Zdroj: **zemedelskytydenik.cz**, Vydavatel: **Profi Press s.r.o.**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**
Dosah: 319 GRP: 0,00 OTS: 0,00

... pokrývať vrstva snehu, ktorá ich chráni pred silnými mrazmi a rastlinám poskytuje vlahu na zabezpečenie všetkých nevyhnutných rastových procesov. Dnes však namiesto snehovej pokrývky a mínusových teplôt je dážď s výrazným oteplením, prípadne rýchlo topiaci sa sneh. Slovenská poľnohospodárska a **potravinárska komora** preto v týchto dňoch uskutočnila rýchly prieskum v...

Zprávy

16. 1. 2023, 23:00, Pořad: **Zprávy**, Stanice: **CNN Prima NEWS**, Vydavatel: **FTV Prima, spol. s r.o.**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**

[strojový přepis] ... označovat jako máslo, dotahuje cenu toho klasického řetězce. Znovu čelí dalším útokům, že se uměle navyšují marže. **Potravinářská komora** tvrdí, že by stát měl marže obchodníků monitorovat. Podle některých to ale nejsou řetězce, kdo zdražuje víc než je třeba. Za socialismu levnější náhražka klasického másla, dnes cena pomazánkového dotahuje to klasické. Hned ve třech...

Zdražování pokračuje

16. 1. 2023, 19:18, Pořad: **HLAVNÍ ZPRÁVY**, Stanice: **Prima televize**, Vydavatel: **FTV Prima, spol. s r.o.**, Sentiment: **Neutrální**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová**
Dosah: 661 686 GRP: 7,35 OTS: 0,07

... komentovat. Jan Fogl (manažer pro marketing a obchod Choceňské mlékárny) "Vedení se k této problematice nechce vyjadřovat." Petra Jaroměřská (redaktorka) Řetězce teď dál čelí kritice kvůli maržím. Dana Večeřová (prezidentka **Potravinářské komory ČR**) /Co na to vaše peněženka, 12. 1. 2023/ Samozřejmě je tady spolupráce, jak výrobci, tak obchodní řetězce...

POLSKÉ POTRAVINY SE OPĚT DOSTÁVAJÍ KE SLOVU: DŮVOD? CENA! | CZ TEST - Svět potravin

16. 1. 2023, 12:30, Zdroj: [cz-test.cz](#), Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 1 799 GRP: 0,02 OTS: 0,00

... DPH načas zrušila, nebo alespoň snížila. Pro snížení DPH jsou i potravináři, ti všichni s prezidentkou **Potravinářské komory ČR** Danou Večeřovou usilují o změnu, která by nejen přispěla k lepší ekonomické situaci spotřebitelů, neb náklady na potraviny v průměrné české domácnosti převyšují 30 procent, ale i podpořila konkurenceschopnost českého státu. „Apelovali...

Co na to vaše peněženka

15. 1. 2023, 18:20, Pořad: **Co na to vaše peněženka**, Stanice: CNN Prima NEWS, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

[strojový přepis] ... nějakých 155 miliard dolarů zbývá. Ceny potravin. Kdy konečně začnou ceny padat? Hraje s námi někdo betla zvyšuje ty ceny víc, než je potřeba. Můžeme si za to sami my zákazníci, jak říkají někteří ekonomové? To jsou otázky pro naše dnešní hosty, kterými jsou Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory**, a také Petr Havel, agrární analytik dámy a pánové začínáme...

Andrej Babiš může být prezident. I Vy jste polistopadový kartel, říká a slibuje, že se změnil

15. 1. 2023, 11:00, Pořad: **Čestmír Strakatý podcast**, Stanice: Televize Seznam, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

... než by musel. -Tak lže. -Tak prostě lže. Ano. Určitě. Tak se na to podíváte. -Na co se mám dívat? Já nemám s tou nic společného, zeptejte se **Potravinářské komory** nebo Agrární komory. Vy si fakt myslíte, že český dodavatel může prosadit nějakou cenu? -Poslouchám a ptám se, to je všechno, co dělám. -Problém je, že vy čtete ty věci, které nejsou pravda. Kdo...

Czech food expo 2023

13. 1. 2023, 14:50, Zdroj: [akcr.cz](#), Vydavatel: Agrární komora České republiky, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 711 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Czech food expo 2023 Výstaviště České Budějovice si Vás dovoluje srdečně pozvat k účasti na Národním potravinářském veletrhu Czech Food Expo, který s podporou Ministerstva zemědělství ČR a **Potravinářské komory ČR** připravujeme v termínu 11. - 14. května 2023 na Výstavišti České Budějovice. Národní potravinářský veletrh si klade za cíl prezentovat široké...

Potraviny levnější nebudou. Náklady pořád rostou, nejde to, říkají experti

13. 1. 2023, 12:26, Zdroj: [idnes.cz/ekonomika](#), Vydavatel: MAFRA, a.s., Autor: tty, Tereza Tykalová, Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 1 434 451 GRP: 15,94 OTS: 0,16

...Potraviny levnější nebudou. Náklady pořád rostou, nejde to, říkají experti Přestože guvernér České národní banky (ČNB) Aleš Michl oznámil, že inflace bude klesat už na jaře, odborníci jsou k tomu skeptičtí. „Dojde ke zploštění růstu cen, nicméně o jejich padání bych nehovořil,“ řekl pro CNN Prima News agrární analytik Petr Havel. Prezidentka **Potravinářské**...

Odborný seminář PK: Ekologické a udržitelné aspekty označování na obalech potravin a potravinářská legislativa

13. 1. 2023, 11:11, Zdroj: [akcr.cz](#), Vydavatel: Agrární komora České republiky, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: foodnet cz

Dosah: 711 GRP: 0,01 OTS: 0,00

... Začátek semináře: 9:00 hodin Přihlašování účastníků začíná v 8:30 hod., předpokládaný konec 15:15hod. Účastníci obdrží osvědčení o absolvování semináře. Součástí přílohy je přihláška a program. Pozvánka s programem Přihláška Zdroj: [www.foodnet.cz](#) nebo přímo zde Autor: AK ČR | [www.akcr.cz](#) ...

Zprávy

12. 1. 2023, 23:00, Pořad: **Zprávy**, Stanice: CNN Prima NEWS, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

[strojový přepis] ... žádný důvod pro zlevňování potravin, když ostatní náklady rostou. To dnes řekla v našem pořadu. Co na to vaše peněženka prezidentka **Potravinářské komory** Dana Večeřová. Podle agrárního analytika Petra Havla je možné, že růst cen potravin bude zpomalovat. Slovo padat bych vůbec nepoužil. To se nestane. Nejspíš v budoucnosti nikdy. Je možné, že se bude ten nárůst...

VIDEO: Kdy se dočkáme levnějších potravin? Možná nikdy, varují odborníci a vysvětlují proč

12. 1. 2023, 22:32, Zdroj: cnn.iprima.cz, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Autor: Monika Kabourková, Sentiment: Ambivalentní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 309 408 GRP: 3,44 OTS: 0,03

...VIDEO: Kdy se dočkáme levnějších potravin? Možná nikdy, varují odborníci a vysvětlují proč. Že by ceny potravin v budoucnosti opět spadly? To se možná nikdy nestane, varoval optimista v pořadu Co na to vaše peněženka na CNN Prima NEWS agrární analytik Petr Havel. Domnívá se, že růst cen se bude spíše zpošťovat. Prezidentka Potravinářské komory Dana...

Zprávy

12. 1. 2023, 21:00, Pořad: Zprávy, Stanice: CNN Prima NEWS, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

[strojový přepis] ... kvůli nižší sazbě DPH. Shodly se na tom agrární analytik Petr Havel a prezidentka Potravinářské komory Dana Večeřová. Podle nich se na ceně polských potravin projevuje mnohem více faktorů například nižší ceny energií. Začneme tím DPH, protože u nás máme 15 % na potraviny, oni mají nula. Samozřejmě mají mnohem nižší náklady výroby. Už je to ta cena, jak jsem...

Co na to vaše peněženka

12. 1. 2023, 20:25, Pořad: Co na to vaše peněženka, Stanice: CNN Prima NEWS, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

[strojový přepis] ... dolarů. Ale nebojte se, o žebrácké holi nepůjde. Ještě mu nějakých 155 miliard dolarů zbývá. Ceny potravin. Kdy konečně začnou ceny padat? Hraje s námi někdo betla zvyšuje ty ceny víc, než je potřeba. Můžeme si za to sami my zákazníci, jak říkají někteří ekonomové? To jsou otázky pro naše dnešní hosty, kterými jsou Dana Večeřová, prezidentka Potravinářské komory...

Co na to vaše peněženka

12. 1. 2023, 18:00, Pořad: Co na to vaše peněženka, Stanice: CNN Prima NEWS, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

[strojový přepis] ... Dana Večeřová, prezidentka Potravinářské komory a také Petr Havel, agrární analytik. Dámy a pánové začínáme. A oba hosty vítám v našem studiu v pořadu. Co na to vaše peněženka, paní Večeřová po čase. Dobrý podvečer. Dobrý podvečer. Rádi, že jste přijala naše pozvání. Pane Havle, také vás vítám. Hezký večer. Začneme tou cenou vajec, která se stala jakýmsi...

Hasiči musí zlikvidovat 15 % českých nosnic kvůli ptačí chřipce. Hrozí nákaza i lidem?

12. 1. 2023, 9:00, Zdroj: novinykraje.cz, Vydavatel: Regionální vydavatelství s.r.o., Autor: Mirka Dobešová, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 4 394 GRP: 0,05 OTS: 0,00

... časově (a finančně) náročná – po vlastní likvidaci chovu, vyčištění a desinfekci zasažených prostor je třeba, aby Státní veterinární správa provedla stěry k potvrzení, že infekce byla vymýcena. Poté jsou vpuštěna tzv. indikátorová zvířata na dobu 21 dnů a až pak může chovatel začít naskladňovat nové kuřice. Jak již tedy uvedla prezidentka Potravinářské komory ČR...

ČRo Zlín: Zprávy ve 22

11. 1. 2023, 21:59, Pořad: ČRo Zlín - Zprávy, Stanice: Český rozhlas - regiony, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová. Další zdroje: ČRo Brno - Zprávy, ČRo Hradec Králové - Zprávy, ČRo Karlovy Vary - Zprávy, ČRo Liberec - Zprávy, ČRo Olomouc - Zprávy, ČRo Ostrava - Zprávy, ČRo Pardubice - Zprávy, ČRo Plzeň - Zprávy, ČRo Region - Zprávy, ČRo Sever - Zprávy, ČRo Vysočina - Zprávy, ČRo České Budějovice - Zprávy

Dosah: 27 750 GRP: 0,31 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... zlevňující pohonné hmoty a také pokles cen nových aut hlavně v závěru roku naopak více lidí platili za bydlení a potraviny podle prezidentky Potravinářské komory Dany Večeřové to souvisí s vyššími náklady na výrobu náklady na energie cena lidské práce náklady na obaly obaly ať už by mu karton ať už samo třeba plechovky ať už ve skleněné obaly tady dokonce ten problém...

ČRo Ostrava: Zprávy v 15

11. 1. 2023, 15:00, Pořad: ČRo Ostrava - Zprávy, Stanice: Český rozhlas - regiony, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 2 900 GRP: 0,03 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... desetina % a vliv na to měly zlevňující pohonné hmoty a také pokles cen nových aut hlavně v závěru roku naopak více lidí platili za bydlení a potraviny podle prezidentky Potravinářské komory Dany Večeřové tu souvisí s vyššími náklady na výrobu náklady na energie cena lidské práce náklady na obaly obaly ať už by mu karton raději za mu třeba plechovky ať už ve...

Zprávy

11. 1. 2023, 14:00, Pořad: **Zprávy**, Stanice: ČRo Radiožurnál, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 116 666 GRP: 1,30 OTS: 0,01

[strojový přepis] ... také pokles cen nových aut. Hlavně v závěru roku. Naopak víc lidí platili za bydlení a potraviny. Podle prezidentky **Potravinářské komory** Dana Večeřové to souvisí s vyššími náklady na výrobu, náklady na energie, cena lidské práce, náklady na obaly obalit. Ať už vezmu kartony, ať už vezmu třeba plechovky, ať už vezmu skleněné obaly. Tady dokonce je ten problém...

ČRo Zlín: Zprávy ve 14

11. 1. 2023, 13:59, Pořad: **ČRo Zlín - Zprávy**, Stanice: Český rozhlas - regiony, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 500 GRP: 0,01 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... cen nových aut hlavně v závěru roku naopak více lidé platili za bydlení a potraviny podle prezidentky **Potravinářské komory** Dana Večeřové to souvisí s vyššími náklady na výrobu náklady na energie cena lidské práce náklady na obaly obaly ať už by mu karton divit tomu třeba plechovky ať už ve skleněné obaly tady dokonce ten problém že ta cena se hned tak...

ČRo Karlovy Vary: Zprávy ve 14

11. 1. 2023, 13:59, Pořad: **ČRo Karlovy Vary - Zprávy**, Stanice: Český rozhlas - regiony, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 200 GRP: 0,00 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... Rybeckého ze serveru autových zlevnila díky větší nabídce zejména vozů střední třídy bylo více aut a bylo možné prodávat i cenově dostupnější verze dále ale zdražovaly třeba potraviny hlavně kvůli vyšším nákladům říká prezidentka **Potravinářské komory** Dana Večeřová náklady na energie cena lidské práce náklady na obaly ať už by mu karton raději za mu třeba plechovky...

ČRo Liberec: Zprávy ve 14

11. 1. 2023, 13:59, Pořad: **ČRo Liberec - Zprávy**, Stanice: Český rozhlas - regiony, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 450 GRP: 0,01 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... dále zdražovaly třeba potraviny hlavně kvůli vyšším nákladům říká prezidentka **Potravinářské komory** Dana Večeřová náklady na energie cena lidské práce náklady na obaly ať už by mu karton radili za mu třeba plechovky rostly také náklady na bydlení jen u nájemného meziročně o šest % teplo a teplá voda zdražily skoro o třetinu plynu o sto čtyřicet % Jan Bílek ČRo...

ČRo Plzeň: Zprávy ve 14

11. 1. 2023, 13:59, Pořad: **ČRo Plzeň - Zprávy**, Stanice: Český rozhlas - regiony, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 4 100 GRP: 0,05 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... verze dále zdražovaly třeba potraviny hlavně kvůli vyšším nákladům říká prezidentka **Potravinářské komory** Dana Večeřová náklady na energie cena lidské práce náklady na obaly ať už by mu karton radili za mu třeba plechovky rostly také náklady na bydlení jen u nájemného meziročně o šest % teplo a teplá voda zdražily skoro o třetinu plynu o sto čtyřicet % Jan Bílek...

Názory a argumenty

11. 1. 2023, 13:34, Pořad: **Názory a argumenty**, Stanice: ČRo Plus, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 23 724 GRP: 0,26 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... úřadu inflace ve srovnání s listopadem klesla o čtyři desetiny procentního bodu na 15,8 desetiny %. Vliv na to měly zlevňující pohonné hmoty a také pokles cen nových aut hlavně v závěru roku. Naopak víc lidí platili za bydlení a potraviny. Podle prezidentky **Potravinářské komory** Dana Večeřové to souvisí s vyššími náklady na výrobu. Náklady na energie. Chceme lidské...

Odpolední Radiožurnál

11. 1. 2023, 13:32, Pořad: **Odpolední Radiožurnál**, Stanice: ČRo Radiožurnál, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 93 551 GRP: 1,04 OTS: 0,01

[strojový přepis] ... 8 desetiny %. Vliv na to měly zlevňující pohonné hmoty a také pokles cen nových aut. Hlavně v závěru roku. Naopak víc lidí platili za bydlení a potraviny. Podle prezidentky **Potravinářské komory** Dana Večeřové to souvisí s vyššími náklady na výrobu, náklady na energie, cena lidské práce, náklady na obaly obalit. Ať už vezmu kartony, ať už vezmu třeba plechovky, ať už...

Odborný seminář PK: Ekologické a udržitelné aspekty označování na obalech potravin a potravinářská legislativa

11. 1. 2023, 12:52, Zdroj: bezpecnostpotravin.cz, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: PK ČR

Dosah: 1 638 GRP: 0,02 OTS: 0,00

... Hledat kategorii v seznamu: Odborný seminář PK: Ekologické a udržitelné aspekty označování na obalech potravin a potravinářská legislativa Vydáno: 11.1.2023 Autor: **PK ČR** Seminář se bude konat 23. března 2023 v NZM Praha. Cílem semináře je souhrnně seznámit provozovatele potravinářských podniků s vybranou problematikou připravované legislativy v oblasti...

Hlavní zprávy

11. 1. 2023, 12:00, Pořad: **Hlavní zprávy**, Stanice: ČRo Radiožurnál, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Sentiment: Ambivalentní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 142 112 GRP: 1,58 OTS: 0,02

..., říká prezidentka **Potravinářské komory** Dana Večeřová. Dana VEČEŘOVÁ, prezidentka **Potravinářské komory**: Náklady na energie, cena lidské práce. Náklady na obaly, ať už vezmu kartóny, ať už vezmu třeba plechovky. Rostly taky náklady na bydlení. Jen u nájemného meziročně o 6 %. Teplo a teplá voda zdražily skoro o třetinu, plynu o 140 %. ...

Velká Británie se má stát předním světovým výrobcem laboratorně vyráběného masa

10. 1. 2023, 9:00, Zdroj: [potravinyinfo.cz](https://www.foodnet.cz), Vydavatel: Verlag Dashöfer, nakladatelství, spol.s r.o., Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: foodnet cz

Dosah: 639 GRP: 0,01 OTS: 0,00

... k dalšímu nárůstu investic do britských výrobců, kteří budou chtít plně využít nadcházejícího boomu poptávky.“ Zdroj: <https://www.foodnet.cz/cs/aktuality/5577-velka-britanie-se-ma-stat-prednim-svetovym-vyrobcem-laboratorne-vyrabeneho-masa> Jak hodnotíte tento dokument? Autor: Verlag Dashöfer ...

Vejce nad zlato. Proč v USA vystřelila jejich cena a čeká to i Česko?

10. 1. 2023, 3:24, Zdroj: [forbes.cz](https://www.forbes.cz), Vydavatel: MediaRey, SE, Autor: Miroslav Němý, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová

Dosah: 29 923 GRP: 0,33 OTS: 0,00

... **Potravinářské komory**. „Ze zkušenosti víme, že i v minulosti byla četná ohniska nákazy ptačí chřipky v jiných zemích, třeba v Polsku nebo Maďarsku, a trh se s určitými výpadky dobře vypořádal,“ uvedla její mluvčí Helena Kavanová. Produkce je koncentrovaná do příliš málo míst. Cesta z vaječné krize by navíc Česku mohla výhledově pomoci, půjde-li zemědělská politika...

Velká Británie se má stát předním světovým výrobcem laboratorně vyráběného masa

9. 1. 2023, 16:01, Zdroj: [agris.cz](https://www.agris.cz), Vydavatel: Česká zemědělská univerzita v Praze, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 466 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Velká Británie se má stát předním světovým výrobcem laboratorně vyráběného masa 09.01.2023 | **Potravinářská komora** Podle průzkumu společnosti GovGrant se Velká Británie v budoucnu stane předním světovým výrobcem laboratorně vyráběného masa. Předpokládá se, že toto odvětví bude v Británii rychle zvyšovat svůj podíl v potravinářském průmyslu. Výroba masa...

Velká Británie se má stát předním světovým výrobcem laboratorně vyráběného masa

9. 1. 2023, 10:22, Zdroj: [potravinyinfo.cz](https://www.potravinyinfo.cz), Vydavatel: Verlag Dashöfer, nakladatelství, spol.s r.o., Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: foodnet cz

Dosah: 639 GRP: 0,01 OTS: 0,00

... Určitě dojde k dalšímu nárůstu investic do britských výrobců, kteří budou chtít plně využít nadcházejícího boomu poptávky.“ Zdroj: <https://www.foodnet.cz/cs/aktuality/5577-velka-britanie-se-ma-stat-prednim-svetovym-vyrobcem-laboratorne-vyrabeneho-masa> Jak hodnotíte tento dokument? Autor: Verlag Dashöfer ...

Než firma obnoví chov slepic na Tachovsku, potrvá to alespoň půl roku

6. 1. 2023, 18:00, Zdroj: [forbes.cz](https://www.forbes.cz), Vydavatel: MediaRey, SE, Autor: Jana Pšeničková, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová

Dosah: 29 923 GRP: 0,33 OTS: 0,00

... V rámci záloh jim bylo vyplaceno přes 137 milionů korun,“ uvádí mluvčí. Jak se likvidace jednoho z největších chovů nosnic v zemi dotkne českého trhu, se lze zatím jen dohadovat. Podle mluvčí **české Potravinářské komory** Heleny Kavanové by současná situace neměla zatím mít nějaký významný dopad na dostupnost a cenu drůbežního masa a výrobků. „Ze zkušenosti...

Studio ČT24: 6. leden

6. 1. 2023, 15:03, Pořad: **Studio ČT24**, Stanice: ČT24, Vydavatel: ČESKÁ TELEVIZE, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 57 145 GRP: 0,63 OTS: 0,01

... zdražení vajec. Řekla prezidentka **Potravinářské komory**. Bude záležet na reakci řetězců. Domnívám se že cena kolem pěti nebo šesti korun v současné době asi přetrvá protože zapotřebí se bavit o tom, jaká je koupěschopnost obyvatelstva. Domnívám se že vejčka z 12 až 13 korun jsou v nějaký větší míře pro řadu spotřebitelů naprosto nekoupitelná. Pokračuje...

Studio ČT24

6. 1. 2023, 15:03, Pořad: **Studio ČT24**, Stanice: ČT24, Vydavatel: ČESKÁ TELEVIZE, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 55 168 GRP: 0,61 OTS: 0,01

[strojový přepis] ... *pondělí rozsudek. Uvidíme se poradím s právníky. Závěrečná pana Babiše byla zajímavá ale ne překvapující. Šíření ptačí chřipky a nutná likvidace tuzemských chovů může vést ke zdražení vajec. Ve vysílání ČT to řekla prezidentka **Potravinářské komory** Dana Večeřová. Bude ale podle ní ještě záležet na reakci řetězců. Já se domnívám, že ta cena kolem 5, 6 korun v...*

Cena vajec roste. Existují náhražky, se kterými zvládnete moučník i míchanci

6. 1. 2023, 14:21, Zdroj: znojemsky.denik.cz, Vydavatel: VLTAVA LABE MEDIA a.s., Autor: Kateřina Němcová, Kateřina Němcová, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Další zdroje: benesovsky.denik.cz, berounsky.denik.cz, blanensky.denik.cz, boleslavsky.denik.cz, breclavsky.denik.cz, brnensky.denik.cz, bruntalsky.denik.cz, ceskobudejovicky.denik.cz, ceskokrumlovsky.denik.cz, ceskolipsky.denik.cz, chebsky.denik.cz, chomutovsky.denik.cz, chrudimsky.denik.cz, decinsky.denik.cz, denik.cz, domazlicky.denik.cz, fm.denik.cz, havlickobrodsky.denik.cz, hodoninsky.denik.cz, hradecky.denik.cz, hranicky.denik.cz, jablonecky.denik.cz, jicinsky.denik.cz, jihlavsky.denik.cz, jindrichohradecky.denik.cz, karlovarsky.denik.cz, karvinsky.denik.cz, kladensky.denik.cz, klatovsky.denik.cz, kolinsky.denik.cz, krkonosky.denik.cz, kromerizsky.denik.cz, kutnohorsky.denik.cz, liberecky.denik.cz, litomericky.denik.cz, melnicky.denik.cz, moravskoslezsky.denik.cz, mostecky.denik.cz, nachodsky.denik.cz, novojicinsky.denik.cz, nymbursky.denik.cz, olomoucky.denik.cz, opavsky.denik.cz, orlicky.denik.cz, pardubicky.denik.cz, pelhrimovsky.denik.cz, pisecky.denik.cz, plzensky.denik.cz, prachaticky.denik.cz, prazsky.denik.cz, prerovsky.denik.cz, pribramsky.denik.cz, prostejovsky.denik.cz, rakovnický.denik.cz, rokycansky.denik.cz, rychnovský.denik.cz, slovacký.denik.cz, sokolovský.denik.cz, strakonický.denik.cz, sumpersky.denik.cz, svitavsky.denik.cz, taborsky.denik.cz, tachovsky.denik.cz, teplicky.denik.cz, trebický.denik.cz, ustecky.denik.cz, valassky.denik.cz, vyskovsky.denik.cz, zatecky.denik.cz, zdarsky.denik.cz, zlinicky.denik.cz
Dosah: 965 223 GRP: 10,72 OTS: 0,11

... je asi 15 procent produkce vajec u nás. Bohužel není tachovský chov jediný, kde se ptačí chřipka vyskytla. Drůbež se prý bude likvidovat i jinde. A to i mimo republiku. Podle **Potravinářské komory** však celou situaci může zhoršit předzásobování populace, a tak by bylo lepší naučit se, jak lze vejce nahradit, než si jimi zaplnit celou lednici ve strachu z...

Zprávy

6. 1. 2023, 14:00, Pořad: **Zprávy**, Stanice: CNN Prima NEWS, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

[strojový přepis] ... *rekordy. Obiloviny, rostlinné oleje, mléčné výrobky, ale i maso nebo cukr loni zdražily o 14 %. To je zatím nejvíce od roku 1990, kdy se cenový index začal sledovat. Informaci dnes uvedla organizace OSN pro výživu a zemědělství. A s námi ve vysílání je teď prezidentka **Potravinářské komory** Dana Večeřová dobrý den. Dobrý den. Paní Večeřová. Jak jsme říkali, světové...*

Zprávy Plus

6. 1. 2023, 13:30, Pořad: **Zprávy PLUS**, Stanice: CNN Prima NEWS, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

[strojový přepis] ... *dnes uvedla organizace OSN pro výživu a zemědělství. A s námi ve vysílání je teď prezidentka **Potravinářské komory** Dana Večeřová dobrý den. Dobrý den. Paní Večeřová. Jak jsme říkali, světové ceny potravin stouply o 14 %. Co je důvodem pro takový růst? Proč podražily potraviny nejvíce od roku 1990. Je potřeba vnímat vlastně tu celkovou situaci, která byla v...*

Zprávy ve 12: 6. leden

6. 1. 2023, 12:00, Pořad: **Zprávy ve 12**, Stanice: ČT1, Vydavatel: ČESKÁ TELEVIZE, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 196 565 GRP: 2,18 OTS: 0,02

... Ve vysílání České televize to řekla prezidentka **Potravinářské komory** Dana Večeřová, záležet ale podle ní bude ještě na reakci řetězců. -Já se domnívám, že cena kolem pěti šesti korun v současné době nějakým způsobem asi přetrvá. Protože také je potřeba se bavit o tom, jaká je koupěschopnost obyvatelstva Domnívám se, že prostě vejčka za 12 až 13 korun jsou...

Polední zprávy

6. 1. 2023, 11:55, Pořad: **Polední zprávy**, Stanice: Prima televize, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 150 043 GRP: 1,67 OTS: 0,02

[strojový přepis] ... *sledujete CNN Prima News. Přinášíme další aktuální zprávy pojďme na ně. Světové ceny potravin rekordně stoupají. Co za tím stojí? Odpoví Dana Večeřová z **Potravinářské komory**. Babiš před soudem gestikuluje, zvyšuje hlas a obviňuje média.*

Nabídneme podrobnosti. Rodina zemřelého policisty, který bránil před dvěma lety kapitol žaluje exprezidenta Trumpa přidáme komentář...

Studio ČT24

 6. 1. 2023, 9:00, Pořad: **Studio ČT24**, Stanice: **ČT24**, Vydavatel: **ČESKÁ TELEVIZE**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová**
Dosah: 58 914 GRP: 0,65 OTS: 0,01

[strojový přepis] ... tentokrát prezidentky **Potravinářské komory ČR** Dany Večeřové, nabídneme právě teď zdravím vás. A ne vám i divákům. Doplním, že kvůli situaci na Tachovsku se bavíme o výpadku asi 18 a půl milionu vajec za měsíc. Tak jak moc podle vás toto zahýbe cenami vajec v obchodech? Samozřejmě může tento výpadek, protože vlastně to těch 750 000 slepic je asi 15 % celkového stavu...

Právě dnes

 6. 1. 2023, 9:00, Pořad: **TV Prima - další pořady**, Stanice: **Prima televize**, Vydavatel: **FTV Prima, spol. s r.o.**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová**
Dosah: 79 071 GRP: 0,88 OTS: 0,01

[strojový přepis] ... Prima News. Přinášíme další aktuální zprávy pojďme na ně. Světové ceny potravin rekordně stoupají. Co za tím stojí? Odpoví Dana Večeřová z **Potravinářské komory**. Babiš před soudem gestikuluje, zvyšuje hlas a obviňuje média. Nabídneme podrobnosti. Rodina zemřelého policisty, který bránil před dvěma lety kapitol žaluje exprezidenta Trumpa přidáme komentář. Ceny...

Studio ČT24: 6. leden

 6. 1. 2023, 9:00, Pořad: **Studio ČT24**, Stanice: **ČT24**, Vydavatel: **ČESKÁ TELEVIZE**, Sentiment: **Neutrální**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová**
Dosah: 54 586 GRP: 0,61 OTS: 0,01

... Stach, redaktor ČT Téma: Prezident Zeman odmítl jmenovat Petra Hladíka ministrem Host: Lukáš Jelínek, politický analytik (živý vstup) Téma: Situace v regionech Vstupy z regionálních studií ČT Téma: Dopady ptačí chřipky na ceny potravin Host: Dana Večeřová, prezidentka, **Potravinářská komora ČR** (živý vstup) Téma: Vývoj války na Ukrajině Host: František...

Další věc, která prodrazí potraviny. Výrobci zaplatí za petky v příkopu

 6. 1. 2023, 8:41, Zdroj: **seznamzpravy.cz**, Vydavatel: **Seznam.cz, a.s.**, Autor: **Filip Horáček**, Sentiment: **Negativní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**
Dosah: 1 702 492 GRP: 18,92 OTS: 0,19

... **Potravinářská komora ČR**. Podle ní by se měly na likvidaci plastového odpadu podílet všechny subjekty včetně obyvatel, soukromých i veřejných provozovatelů v odpadovém hospodářství i místních úřadů. „Požadujeme spravedlivější rozdělení plánované celkové sumy poplatků za littering mezi další materiály, nejen plastové obaly,“ uvádí. Svaz minerálních vod šel ještě dál...

Maso je historicky základní potravinou člověka

 6. 1. 2023, 0:00, Zdroj: **retailnews.cz**, Sentiment: **Neutrální**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová**
Dosah: 1 446 GRP: 0,02 OTS: 0,00

... 2022 otevřel celou řadu témat. Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory České republiky** zdůraznila, že zpracování masa a masných výrobků patří mezi energeticky velmi náročná odvětví a hrozí, že by se čeští výrobci mohli stát nekonkurenceschopnými. Zmínila se také o českých cechovních normách, kde je aktuálně registrováno 2 211 výrobků od 357 výrobců...

Pestovatelia majú veľké očakávania od plánu agropolitiky Európskej únie, podieľali sa na jeho tvorbe

 5. 1. 2023, 14:25, Zdroj: **energy-hub.cz**, Vydavatel: **ENERGY-HUB s.r.o.**, Sentiment: **Pozitivní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**
Dosah: 2 062 GRP: 0,02 OTS: 0,00

... plánu Slovenskej republiky novej Spoločnej poľnohospodárskej politiky na roky 2023 až 2027. Uviedla to hovorkyňa Slovenskej poľnohospodárskej a **potravinárskej komory** Jana Holéciová. ...

Pestovatelia majú veľké očakávania od plánu agropolitiky Európskej únie, podieľali sa na jeho tvorbe

 5. 1. 2023, 14:25, Zdroj: **cz.energyhub.eu**, Vydavatel: **ENERGY-HUB s.r.o.**, Sentiment: **Ambivalentní**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Další zdroje: **energyhub.eu**
Dosah: 759 GRP: 0,01 OTS: 0,00

... plánu Slovenskej republiky novej Spoločnej poľnohospodárskej politiky na roky 2023 až 2027. Uviedla to hovorkyňa Slovenskej poľnohospodárskej a **potravinářské komory** Jana Holéciová. Nejste přihlášen Pokud si chcete přečíst více, staňte se členy ENERGY-HUB club Přihlásit se Vyzkoušejte měsíční členství v ENERGY-HUB klubu zdarma! ...

Byznys na Rádio Z

5. 1. 2023, 12:00, Pořad: **Byznys na Rádio Z**, Stanice: **Rádio Z**, Vydavatel: **RadioZET s.r.o.**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Dana Večeřová
Dosah: 650 GRP: 0,01 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... Českomoravské drůbežářské unie se masivní utrácení slepic projeví na ceně vajec. Ptačí chřipka je totiž také v dalších evropských zemích. Mluvila o tom ve vysílání rádia z Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory**. Bohužel problém této ptačí chřipky je v tom, že to ptačí chřipka je postižení prakticky celá Evropa v současné době a vlastně Česko jako součást...

Velkochoch na Tachovsku musí utratit tři čtvrtě milionu slepic. Výpadek se může projevit na ceně vajec

5. 1. 2023, 10:07, Zdroj: irozhlas.cz , Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS**, Autor: **Vít Andrlé**, Sentiment: **Neutrální**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**
Dosah: 146 626 GRP: 1,63 OTS: 0,02

...Velkochoch na Tachovsku musí utratit tři čtvrtě milionu slepic. Výpadek se může projevit na ceně vajec Kde se nacházíte: [IROZHLAS.cz](https://irozhlas.cz) / Zprávy z domova | Související témata: vejce okres Tachov Česko ptačí chřipka Brod nad Tichou Plzeňský kraj Tachov **Potravinářská komora České republiky** Sedlčany zdražování Velkochoch na Tachovsku utratí na tři čtvrtě milionu...

Interview Martina Kováře

5. 1. 2023, 9:30, Pořad: **Interview Martina Kováře**, Stanice: **Rádio Z**, Vydavatel: **RadioZET s.r.o.**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Dana Večeřová
Dosah: 650 GRP: 0,01 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... slepic projeví na ceně vajec. Ptačí chřipka je totiž také v dalších evropských zemích. Mluvila o tom ve vysílání rádia z Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory**. Bohužel problém této ptačí chřipky je v tom, že to ptačí chřipku je postižen prakticky celá Evropa v současné době a vlastně Česko jako součást jednotného ...

Ranní Radiožurnál

5. 1. 2023, 8:06, Pořad: **Ranní Radiožurnál**, Stanice: **ČRo Radiožurnál**, Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**
Dosah: 183 652 GRP: 2,04 OTS: 0,02

[strojový přepis] ... nebudou vejci předzásobovat, jejich nedostatek podle **Potravinářské komory** nehrozí. Anna Horáčková. Situace v českých chovech slepic. Díky a na slyšenou. Hezký den. Vy se zřejmě zdrazí. Víme proč? Osm hodin 11 minut, to je aktuální čas. Na Radiožurnálu chystáme další zprávy počasí Zelenou vlnu přesně na čtvrt. Vinohradská 12 zpravodajský podcast ČRo s novým týmem v...

Ráno na Rádio Z

5. 1. 2023, 6:00, Pořad: **Ráno na Rádio Z**, Stanice: **Rádio Z**, Vydavatel: **RadioZET s.r.o.**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Dana Večeřová
Dosah: 512 GRP: 0,01 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... chvíli ale podíváme na jednu věc, která také možná jednou bude zapsaná v kronikách. A to sice, že přelom let 2022 23 byl v Česku poznamenán velkým vybitím slepic kvůli ptačí chřipce. O tom, jak se to projeví na potravinách, budu za chvíli mluvit s prezidentkou **Potravinářské komory** Danou Večeřovou. Přeji vám krásný den a posílám symbol plen. Ráno s Martinem...

ČRo Plzeň: Zprávy v 5

5. 1. 2023, 4:58, Pořad: **ČRo Plzeň - Zprávy**, Stanice: **Český rozhlas - regiony**, Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Helena Kavanová
Dosah: 4 100 GRP: 0,05 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... podle Dlouhé vejce zdrazí v obchodech by ale měla být dále dostupná říká mluvčí **potravinářské komory** Helena Kavanová pokud nevznikne panika a spotřebitelé začnou ve velkém vykupovat vejce do zásoby předpokládám že dojde k maximální ke krátkodobým lokálním výpadkům podle Kavanové zatím kvůli ptačí chřipce nehrozí ani nižší dostupnost drůbežního masa nebo pečiva...

Zprávy

5. 1. 2023, 0:00, Pořad: **Zprávy**, Stanice: **ČRo Radiožurnál**, Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS**, Téma: **Potravinářská komora**, Klíčová slova: **Potravinářská komora České republiky**, Helena Kavanová
Dosah: 16 649 GRP: 0,18 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... chov obnoví. Náprava bude trvat minimálně dva měsíce, ale pokud seženou pouze jenom, třeba ty jednodenní kuřice, tak ta náprava může trvat minimálně půl roku. I kvůli tomu podle Dlouhé vejce zdraží. V obchodech by ale měla být dál dostupná, říká mluvčí **potravinářské komory** Helena Kavanová. Pokud nevznikne panika a spotřebitelé nezačnou ve velkém vykupovat vejce...

ČRo Karlovy Vary: Zprávy v 19

4. 1. 2023, 19:00, Pořad: **ČRo Karlovy Vary - Zprávy**, Stanice: Český rozhlas - regiony, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová, Další zdroje: ČRo Hradec Králové - Zprávy, ČRo Olomouc - Zprávy, ČRo Pardubice - Zprávy, ČRo Region - Zprávy, ČRo Sever - Zprávy, ČRo Vysočina - Zprávy, ČRo České Budějovice - Zprávy
Dosah: 14 450 GRP: 0,16 OTS: 0,00

[strojový přepis] ... záleží na tom jak rychle drůbežárna chov obnoví náprava bude trvat minimálně dva měsíce ale pokusech nouze jen třeba ty jednodenní kukuřice tak ta náprava může trvat minimálně půl roku i kvůli tomu podle Dlouhé vejce zdraží v obchodech by ale měla být dále dostupná říká mluvčí **potravinářské komory** Helena Kavanová pokud nevznikne panika a spotřebitelé začnou ve...

Hlavní zprávy

4. 1. 2023, 18:00, Pořad: **Hlavní zprávy**, Stanice: ČRo Radiožurnál, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová
Dosah: 80 680 GRP: 0,90 OTS: 0,01

... Andrlé, redaktor I kvůli tomu, podle Dlouhé, vejce zdraží. V obchodech by ale měla být dál dostupná, říká mluvčí **Potravinářské komory** Helena Kavanová. Helena Kavanová, mluvčí **Potravinářské komory** Pokud nevznikne panika, a spotřebitelé nezačnou ve velkém vykupovat vejce do zásoby, předpokládáme, že dojde maximálně ke krátkodobým lokálním výpadkům. Vít Andrlé...

Deník - příloha Východní Morava; str. 31

4. 1. 2023, Zdroj: **Deník - příloha Východní Morava**, Strana: 31, Vydavatel: VLTAVA LABE MEDIA a.s., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 53 620 GRP: 0,60 OTS: 0,01

... rekvalifikační kurzy Sýrař a Mlékař a další školení a semináře obsahově i organizačně sestavené na přání zaměstnavatelů na trhu práce. Vzhledem k odbornému zaměření školy patří spolupráce s odbornou praxí k prioritám školy. Škola je řádným členem Českomoravského svazu mlékárenského (jeho prostřednictvím i členem **Potravinářské komory ČR**), Agrární komory ČR, držitelem...

Zveřejnění Metodiky kontroly zdraví zvířat a nařízené vakcinace na rok 2023 (foodnet.cz)

3. 1. 2023, 8:39, Zdroj: **svetmyslivosti.cz**, Vydavatel: Lesnická práce, s.r.o., Autor: Dalibor Pačes, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: foodnet cz
Dosah: 634 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Zveřejnění Metodiky kontroly zdraví zvířat a nařízené vakcinace na rok 2023 (**foodnet.cz**) SVS a MZe zveřejnily Metodiku pro státní veterinární dozor, chovatele hospodářských zvířat a myslivce. Autor: Dalibor Pačes ...

Následky užívání kratomu, aneb Moderní návykové látky mezi nezletilými

3. 1. 2023, Zdroj: **Týdeník Kroměřížska**, Strana: 7, Vydavatel: PROMPT SERVIS, spol. s r.o., Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 30 000 GRP: 0,33 OTS: 0,00

..., odkud látka pochází, je dostupný pouze s omezením. Kuriózní je také fakt, že se u nás kratom prodává jako sběratelský předmět a nikoliv potravin, což znamená, že problematiku nemůže řešit **potravinářská komora**. ...

Co na to vaše peněženka

2. 1. 2023, 15:20, Pořad: **Co na to vaše peněženka**, Stanice: CNN Prima NEWS, Vydavatel: FTV Prima, spol. s r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

[strojový přepis] ... a k Tymel podpor svůj imunitní systém. Ceny potravin v Česku dál letí vzhůru. Čeká nás pořádně drahá vánoční tabule. Pomohlo by snížení DPH na potraviny? Šponuje někdo ceny potravin víc, než je zdravé. Kdyby potraviny mohly začít zlevňovat. A co může cenu výrazně ovlivnit? To jsou otázky pro naše hosty, kterými jsou prezidentka **Potravinářské komory** Dana...

AK ČR a PK ČR oslovily premiéra

2. 1. 2023, Zdroj: **Zemědělec**, Strana: 11, Vydavatel: Profi Press s.r.o., Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, PK ČR, Dana Večeřová
Dosah: 100 000 GRP: 1,11 OTS: 0,01

...AK ČR a PK ČR oslovily premiéra V návaznosti na společné prosincové pracovní setkání prezidia Agrární komory České republiky a Výkonné rady **Potravinářské komory České republiky** a v návaznosti na jednání profesních komor dne 19. května 2022 na Úřadu vlády

k extrémnímu nárůstu cen vstupů, se Jan Doležal, prezident AK ČR, a Dana Večeřová, prezidentka PK ČR...

Značení se odložilo

2. 1. 2023, Zdroj: [Zemědělec](#), Strana: 2, Vydavatel: Profi Press s.r.o., Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 100 000 GRP: 1,11 OTS: 0,01

...Značení se odložilo (fia) - Evropská komise přerušila projednávání zavedení povinného označování potravin, takzvaného Nutri-score, na celoevropské úrovni. Projednávání se odložilo, vrátit by se k tomu komise mohla nejdříve ve třetím čtvrtletí letošního roku. Na setkání s novináři to uvedli představitelé **Potravinářské komory ČR**. Systém už používají některé...

Ceny potravin ještě dál porostou. Jeden se odvolává na druhého

2. 1. 2023, 12:08, Zdroj: [as.cz](#) , Vydavatel: ASZ s.r.o., Autor: Jan Drahorád, Sentiment: Negativní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 383 GRP: 0,00 OTS: 0,00

..., prakticky nikdo ale nechce komentovat o kolik. Podobně vládou schválené zastropování cen energií na národní úrovni mu připadá spíš jen jako slovní útěcha. Náklady na energie před krizí podle něj činily tři až čtyři procenta na kilogram výrobku, v současnosti jde už o šest až deset procent. Prezidentka **Potravinářské komory ČR** Dana Večeřová doufá, že nejhorší...

Víkendový Ranní Radiožurnál

31. 12. 2022, 6:32, Pořad: [Ranní Radiožurnál](#), Stanice: ČRo Radiožurnál, Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Další zdroje: Víkendový Ranní Radiožurnál

Dosah: 88 254 GRP: 0,98 OTS: 0,01

[strojový přepis] Na podzim se v Česku také rozpoutala aféra s kuřecím masem z Polska. Podle polské policie měli někteří polští chovatelé krmit drůbež směsí tuků určených k výrobě maziv a biopaliv. Podle **České potravinářské komory** se jedovaté maso mohlo dostat i do Česka. I tak ale dosud Státní veterinární správa škodlivé látky v mase v Česku nenašla, říká mluvčí Petr Vorlíček...